
Suomen Kuurojen Urheiluliiton hallituksen kokous 7/2022

Aika 6. syyskuuta 2022, klo 17.00
Paikka Etäkokous Zoom-alustan kautta

Kutsutut Jari Malkamäki, puheenjohtaja
Joonas Lehtimäki, hallituksen jäsen
Christer Fagerström, hallituksen jäsen
Laura Mecklin, hallituksen jäsen
Emmi Ruukki-Laukka, hallituksen jäsen
Maarit Widberg-Palo, hallituksen jäsen (poissa)
Eli Haga, hallituksen jäsen
Juha Vahtera, toiminnanjohtaja (kutsuttuna)

ESITYSLISTA

109) KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja Jari Malkamäki avasi kokouksen klo 17.19.

110) KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Hyväksyttiin.

111) PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJIEN VALINTA

Valittiin Laura Lindvall ja Emmi Ruukki-Laukka pöytäkirjan tarkastajiksi.

112) ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista.

113) EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN VAHVISTAMINEN

Vahvistettiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

114) LIITON KUULUMISET JA TALOUSTILANNE

● Puheenjohtajan katsaus
● Liiton taloustilanne (LIITE 1 ja 2)
● Lajijaostojen kuulumiset (LIITE 3)



Puheenjohtajan katsaus:

- Opetus- ja Kulttuuriministeriöön lähetetty tapaamispyynnöt koskien liiton
toiminta-avustuksen kriteerejä tulevaa varten, kuten Deaflympicsin kisakulut
sisältyvät tällä hetkellä toiminta-avustukseen ja liiton talous kärsinyt tämän
vuoksi joka toinen vuosi. OKM:lle lähetetty myös tapaamispyyntö
inkluusiohankkeen jatkomahdollisuudesta.

- Olympiakomitealle myös lähetetty tapaamispyyntö koskien mahdollista
yhteistyötä tulevia Deaflympcis-kisoja varten.

Toiminnanjohtaja Vahtera on selostanut Liiton taloustilanteesta. Lajijaostojen
kuulumisia käytiin yhdessä läpi.

Merkittin ilmoitusasiat tiedoksi.

115) LIITON TALOUS 2023

Liiton taloustilanne on tulossa tiukemmaksi kun toiminnanjohtajan työ muuttuu
takaisin sataprosenttiseksi 1.1.2023 alkaen ja arvioitu toimintaraha ensi vuoden budjetista
on vain noin 70 000 euroa. Liitossa on myös viisi työntekijää tällä hetkellä.

OKM:n suositus on 60-70% - 40-30% palkan ja toimintarahan suhteessa.

Merkittiin asia tiedoksi.

119) URHEILUOPISTOSÄÄTIÖN AVUSTUSHAKEMUKSET

Urheiluopistosäätiön avustushakemuksien haku alkoi 1.9.2022 ja hankekoordinaattori Heli
Romu hoitaa tämän asian lajijaostojen kanssa.

Merkittiin asia tiedoksi.

120) LIIKUNTAA EDISTÄVIEN JÄRJESTÖJEN YLEISAVUSTUS

Liikuntaa edistävien järjestöjen yleisavustuksen hakuaika alkaa syyskuussa ja päättyy
lokakuussa. Ehdotuksena on onko työryhmän perustamisella tarvetta, joka valmistaisi
yleisavustuksen hakemista riittävän ajoissa. Olisi myös suotavaa, jos Liiton työntekijätkin
ovat mukana ensimmäisen vaiheen aikana, sen jälkeen vain hallituksen edustajat ja Liiton
toiminnanjohtaja.

Työvaliokunta hoitaa edistävien järjestöjen yleisavustuksen. Liiton työntekijät olisivat myös
hyvä paikalla ensimmäisen vaiheen aikana.



122) VASTUULLISUUSOHJELMAAN LIITTYVÄT TAVOITTEET, TOIMEENPITEET JA MITTARIT

OKM:n toiminta-avustuksen kriteereiden vuoksi vastuullisuusohjelmaa ja sen liittyviä
tavoitteita, toimeenpiteitä ja mittareita on välillä hyvä tarkistaa ja päivittää esimerkiksi
vuosittain, kahdella Liiton työntekijällä ja toiminnanjohtajalla, hallituksen jäsenellä ja
puheenjohtajalla.

Perustetaan työryhmä, jossa on mukana: Teresa Tiainen, Heli Romu, Juha Vahtera, Laura
Mecklin ja Jari Malkamäki.

123) PBM-SUUNNISTUS: VETOOMUS

Hankekoordinaattori Heli Romu välitti hallitukselle ulkomaalaisten suunnistuksen
vetoomuksen, jossa toivotaan suunnistuksen PBM-kisojen järjestävän jatkossa kahden
vuoden välein ellei ole muita arvokisoja samaan aikaan ja toivotaan myös Suomen jatkavan
tulevien PBM-kisojen järjestämistä

Tulevassa Islannin NBDSF-kokouksessa (Pohjois- ja Baltiamaiden kuurojen urheilujärjestöjen
kokous) keskustellaan ja päätetään näistä asioista, että pidetäänkö Suunnistuksen
PBM-kisat jatkossakin kahden vuoden välein ja missä.

Merkittiin asia tiedoksi.

124) MM-KEILAILU MÜNCHENISSA 2023

Suomi ilmoittautuu alustavasti kuudella miehellä ja naisella Münchenin keilailun
MM-kisoihin. On myös mietittävä miten pelaajien valintakriteerit toimii.

Hankekoordinaattori Heli Romu selvittää valintakriteerejä ja ottaa samalla yhteyttä
maajoukkuevalmentajaan sopien palkasta, valintakriteereistä ja muista käytännön asioista
tulevia arvokisoja varten.

127) FUTSALIN SM-KISAT ON PERUTTU

Helsingissä piti järjestää futsalin SM-kisat syyskuussa 2022, mutta osallistujien vähyyden
vuoksi koko kisat on peruttu, eikä isäntä Helsingin Hero aio järjestää toiste tänä vuonna.

Merkittiin asia tiedoksi.

128) ETELÄ-KARJALAN KUUROT RY:N LIIKUNTAJAOSTO SISU

Etelä-Karjalan Kuurot ry:n liikuntajaosto Sisu on tehnyt hakemuksen Liiton alaiseksi
jäseneksi liittymisestä.

Vahvistettiin liikuntajaosto Sisun jäsenhakemus.



129) ERASMUS+ BELGIAN MATKA

Valitaan edustajat tulevaan Erasmus+ rahoittamaan, EDSO:n ja BDC:n tulevaisuuden
nuorten foorumiin (18-30v), Belgian Brysseliin 27.10. - 1.11.2022.

Valittiin Liiton työntekijä Saku Lehtonen ja hallituksen jäsen Christer Fagerström
edustamaan Liittoa Belgian matkaan.

130) TANSKAN KUUROJEN URHEILULIITON (DDI) 100-VUOTISJUHLA 8.10.2022

Valitaan edustaja Tanskan Kuurojen Urheiluliiton 100-vuotisjuhlaan ja mietitään myös
mahdollista lahjaa DDI:lle.

Valittiin Joonas Lehtimäki edustamaan Liittoa DDI:n 100-vuotisjuhlaan. Lahjoitetaan rahaa
DDI:lle, summa vähintään 100 euroa. Toiminnanjohtaja Vahtera selvittää lahjoitusrahan
summaa.

131) SARA-ELISE RUOKOSEN MITALIJUHLA VERKKOBILEISSÄ 23.9.2022

Sara-Elise Ruokonen voitti kaksi olympiakultaa Brasilian olympialaisista. Hänet halutaan
muistaa merkittävästä saavutuksestaan. Paikkana olisi tulevat, Kuurojen Liiton verkkobileet.

Toiminnanjohtaja Vahtera on paikalla onnittelemassa verkkobileissä Ruokosta 1400 euron
isolla shekkikortilla.

132) JYVÄSKYLÄN JALON 100-VUOTISJUHLA 19.11.2022

Valitaan Liiton edustaja Jalon 100-vuotisjuhlaan, joka pidetään 19.11.2022, klo 13.00
Jyväskylässä. Ilmoittautumisen deadline on 15.9.2022. Mietitään myös lahjaa seuralle.

Valittiin Jari Malkamäki edustamaan Liittoa Jalon 100-vuotisjuhlassa. Lahjoitetaan 500
euroa Jyväskylän Jalolle.

135) MUUT ASIAT

135.1) PIPSOJEN SELVITYSTYÖ

Maarit Widberg-Palo on ollut yhteydessä yhdenvertaisuus- ja tasa-arvovaltuutettuun. Sieltä
tuli automaattinen vastausviesti, jonka mukaan asia odottaa käsittelyä. Parin viikon
odottelun jälkeen Maarit oli uudestaan yhteydessä ja sai vastauksen, että asioita käsitellään
saapumisjärjestyksessä ja Pipsojen asia on aikataulutettu käsittelyyn tälle viikolle (viikko
36). Maarit sai kuitenkin asiaa hoitavan henkilön yhteystiedot ja odottaa tällä viikolla tietoa,
otetaanko Pipsojen asia heillä käsiteltäväksi vai ei. Maarit on tiedottanut asiasta Pipsojen
selvitystyöryhmälle.

Merkittiin asia tiedoksi.



135) SEURAAVA KOKOUS

Alustavasti marraskuun lopussa, kolmas tai neljäs viikko. Sovitaan päivämäärästä hallituksen
whatsapp-ryhmässä.

136) KOKOUKSEN PÄÄTÖS

Puheenjohtaja Malkamäki päätti kokouksen klo 21.07.


